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ul. Pl. Moniuszki 14 
WOJ. śląskie 

Nr OR-BR.0002.38.2022 

PROTOKÓŁ Nr XXXVIll/2022 

z trzydziestej ósmej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbytej 

w dniu 30 czerwca 2022 r. w godzinach 15,00 - 18,15 

w sali posiedzeń w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Uchwały podjęte na sesji: 

1. Nr 341/XXXVlll/2022 w sprawie zmian w budżecie 2022 r. 

2. Nr 342/XXXVIIl/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 343/XXXVIll/2022 w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Gminy 

i Miasta Koziegłowy. 

4. Nr 344/XXXVIIl/2022 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 r. 

5. Nr 345/XXXVIIl/2022 w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza za 2021 rok. 

6. Nr 346/XXXVIIl/2022 w sprawie określenia zakresu udzielania pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

7. Nr 347/XXXVIll/2022 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

i Mieście Koziegłowy na rok szkolny 2022/2023. 

8. Nr 348/XXXVIIl/2022 w sprawie uchwalenia m1eJscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla dwóch fragmentów obszarów położonych 

w miejscowości Mysłów. 

9. Nr 349/XXXVlll/2022 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy i Miasta Koziegłowy fragmentu obszaru położonego w miejscowości Pińczyce. 

1 O. Nr 350/XXXVIIl/2022 w sprawie zawarcia porozumienia z Wojewodą Śląskim. 

11. Nr 351/XXXVIll/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojewódzkiej 

Komendy Policji w Katowicach w wysokości 1 O.OOO zł z przeznaczeniem na zakup 

samochodu osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie. 

Podjęte uchwały wraz z raportami z przeprowadzonych głosowań stanowią załączniki 

od nr 1 do nr 11 do protokołu. 
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Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Skład Rady GiM Koziegłowy: 15 Radnych . 

Radnych obecnych na Sesji: 
- od punktu 1 do punktu 4 porządku obrad - 14 obecnych, nieobecny Pan Antoni Bielecki, 

- od punktu 5 do punktu 14 - 15 obecnych ( pełny skład Rady GiM), 

- od punktu 15 do punktu 19 - 14 obecnych, nieobecny Pan Marcin Będkowski. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz GiM Pan Jacek Ślęczka 
- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

- Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 

- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
- Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Pani Aleksandra Kucera 

- Kierownik Referatu Inwestycji Pan Przemysław Kołodziejczyk 

- Radca Prawny Urzędu GiM Pani Aneta Sosnówka 
- Kierownik Referatu Promocji i Rozwoju Pani Wioleta Szymczyk 

- Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 

Porządek obrad podany w zawiadomieniu o sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy w 2022 r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Raport o stanie Gminy: 

1) przedstawienie raportu o stanie Gminy i Miasta Koziegłowy za rok 2021 , 
2) debata nad raportem, 
3) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta 

Koziegłowy. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy za 2021 rok 
oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium: 

1) przedstawienie sprawozdania Burmistrza, 
2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania , 
3) opinia Komisji Rewizyjnej Rady GiM o sprawozdaniu z wykonania budżetu oraz 

wniosek w sprawie udzielenia absolutorium , 
4) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej 

w sprawie udzielenia absolutorium , 
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5) opinia komisji Rady o sprawozdaniu z wykonania budżetu i wniosku w sprawie 
udzielenia absolutorium, 

6) dyskusja, 
7) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 r. 
8) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza za 2021 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu udzielania pomocy obywatelom Ukrainy 
w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

1 O. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie i Mieście 
Koziegłowy na rok szkolny 2022/2023. 

11 . Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia fragmentów miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla miejscowości Mysłów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia fragmentu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla miejscowości Pińczyce. 

13. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
14. Infom1acja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 
I 6. Wolne wnioski i informacje. 
17. Zakończenie obrad 38 Sesji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję radnych, Pan Burmistrza, kierowników jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy i Miasta oraz Pat'lstwa Sołtysów 

i Przewodniczących zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnic . 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. 

Zgodnie z listą obecności w chwili rozpoczęcia w sesji Rady GiM uczestniczyło 14 radnych. 

Pani Przewodnicząca stwierdziła więc, że sesja jest prawomocna. 

Lista obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 13 , 14 do protokołu. 

Ad. pkt 2 

Pani Przewodnicząca Rady zaproponowała rozszerzenie porządku obrad bieżącej sesJ1 
o podjęcie uchwał, które dyskutowane były na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady GiM: 

1) w sprawie zawarcia porozumienia z Wojewodą Śląskim, 
2) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojewódzkiej Komendy Policji 

w Katowicach w wysokości 1 O.OOO zł z przeznaczeniem na zakup samochodu 

osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie. 
Zaproponowała rozpatrzenie wyżej wymienionych projektów uchwał jako punkty 13, 14 
porządku obrad i przesunięcie pozostałych . 
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Pani Przewodnicząca Rady zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprawie zmian porządku 
obrad sesji. 

Wniosków nie zgłaszano. 

Porządek obrad wraz z zaproponowanymi zmianami został przyjęty 

Uednogłośnie ). 

14 głosami „za., 

Raport z przeprowadzonego zgłosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Uchwalony porządek obrad Sesji Rady GiM: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy w 2022 r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Raport o stanie Gminy: 

1) przedstawienie raportu o stanie Gminy i Miasta Koziegłowy za rok 2021, 
2) debata nad raportem, 
3) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta 

Koziegłowy. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy za 2021 
rok oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium: 

1) przedstawienie sprawozdania Burmistrza, 
2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania , 
3) opinia Komisji Rewizyjnej Rady GiM o sprawozdaniu z wykonania budżetu oraz 

wniosek w sprawie udzielenia absolutorium , 
4) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej 

w sprawie udzielenia absolutorium , 
5) opinia komisji Rady o sprawozdaniu z wykonania budżetu i wniosku w sprawie 

udzielenia absolutorium, 
6) dyskusja, 
7) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 r. 
8) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza za 2021 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu udzielania pomocy obywatelom Ukrainy 
w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

1 O. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
i Mieście Koziegłowy na rok szkolny 2022/2023. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia fragmentów miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Mysłów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia fragmentu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Pińczyce. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Wojewodą Śląskim. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Komendy Powiatowej Policji 

w Myszkowie na zakup pojazdu służbowego. 
15. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
16. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
l 7. Interpelacje i zapytania radnych. 
18. Wolne wnioski i informacje. 
19. Zakończenie obrad 38 Sesji. 
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Ad.pkt3 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady , każdy 

miał możliwość zapoznania się z nimi. Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi 

do protokołu. Uwag nie zgłaszano. 

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 26 maja 2022 roku został przyjęty 

14 głosami „za" (jednogłośnie) . 

Rapo11 z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał 

i Wniosków w składzie: 

1. Pan Leonard Jagoda 

2. Pan Wojciech Chrapek 

3. Pan Daniel Wróbel 

Raport z przeprowadzonego zgłosowania stanowi załącznik nr 1 7 do protokołu. 

Ad. pktS 

Pan Daniel Wróbel przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

i Miasta Koziegłowy na 2022 rok ( załącznik nr 18 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 341/XXXVIIl/2022 w sprawie zmian w budżecie 2022 roku została przyjęta 13 

głosami „za", przy 2 wstrzymujących się głosach. Od głosu wstrzymali się Radni: Pan Antoni 

Bielecki , Pan Michał Kubalski . Głosów „ przeciw" nie było. 

Ad. pkt 6 

Pan Daniel Wróbel przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej ( załącznik nr 19 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 342/XXXVlll/2022 w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

została przyjęta 13 głosami „za" przy 2 wstrzymujących się głosach. Od głosu wstrzymali się 

Radni: Pan Antoni Bielecki , Pan Michał Kubalski . Głosów „ przeciw" nie było. 

Pani Przewodnicząca zarządziła 5 minutową przerwę w obradach. 

Ad. pkt 7 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk udzieliła głosu Panu 

Burmistrzowi celem przedstawienia Raportu o stanie Gminy i Miasta Koziegłowy za 2021 rok. 



6 

1) 
Pan Burmistrz poinformował , że w Raporcie o stanie Gminy i Miasta Koziegłowy za 2021 rok 
zostały zawarte najważniejsze zadania Gminy i Miasta Koziegłowy oraz stan finansów 
na 31.12.2021 roku. Raport po części pokrywa się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy i Miasta Koziegłowy, więc część finansowa będzie przedstawiona szczegółowo podczas 
prezentacji sprawozdania z wykonania budżetu za ubiegły rok. 
Raport obejmuje roczne podsumowanie działalności Gminy i Miasta Koziegłowy oraz jednostek 
podległych , a w szczególności realizację wielu programów i strategii oraz uchwał Rady Gminy 
i Miasta Koziegłowy. W Raporcie dokonana jest analiza najważniejszych obszarów działalności 
i dokument ten daje możliwość zapoznania się ze stanem Gminy i Miasta Koziegłowy. Raport 

podzielony jest na 16 rozdziałów , które pokrótce omówił, a mianowicie: 

- Rozdział I zawiera analizę sytuacji finansowej , z której wynika , że jesteśmy aktywni 
w pozyskiwaniu zewnętrznych środków finansowych, natomiast wydatki bieżące 

są pewnym elementem wyjściowym do stanu finansów publicznych i zapewnił, 

że zarówno analiza jak i wykonanie budżetu za 2021 rok jest elementem dodatnim, 
ponieważ nie nastąpiła żadna sytuacja deficytu, a planowane zadania bieżące jak 
i wydatki majątkowe zawarte w uchwale budżetowej i analizie finansowej Gminy 

i Miasta Koziegłowy ten efekt przedstawiają; 

- Rozdział Il Strategia Rozwoju Gminy i Miasta Koziegłowy, którą przyjęliśmy 

w bieżącym roku uchwałą Rady Gminy i Miasta Koziegłowy . Ta Strategia jest 

dokumentem wyjściowym do tworzenia dokumentów towarzyszących tejże Strategii i ma 
nadzieję, że zarówno praca nad dokumentem w formie konsultacji , wniosków ale 
i również uwag jakie wpływały do Urzędu GiM odzwierciedlają nasze plany 

i oczekiwania; 

- Rozdział III Zestawienie zamówień publicznych , które kierują się tym, że każde 

zamówienie publiczne opisane w specyfikacji istotnych warunków zamówienia podlega 
procedurze przetargowej. Gro zadań realizowanych przez referat merytoryczny zawiera 
zestawienie oraz kwoty, które były przedmiotem tychże rozstrzygnięć zamówień 

publicznych; 

- Rozdział IV Raport z wykonywania Gminnego Programu Ochrony Środowiska Gminy 
i Miasta Koziegłowy - zawiera sytuację obecną, ale i również odnosi się do 
ewentualnych naszych szerokich planów, które chcielibyśmy , jako Gmina i Miasto 
Koziegłowy na rzecz środowiska zrealizować. Jesteśmy liderem w ramach działalności 
pewnych obszarów, jeżeli chodzi o poprawę ochrony środowiska. Sytuacja finansowa 

gospodarki w zakresie ochrony środowiska jest poprawnie i należycie realizowana; 

- Rozdział V Gospodarka komunalna odpadami - zawarta umowa jak i nasze działania 
informacyjne i realizacyjne w tym zakresie mówią o danych wagowych, ilościowych 
i procentowych selektywnych elementów składowych i PSZOK-u, dają nam szanse, 

ale i również możliwości zapewnienia tego zadania w sposób poprawny przez następne 

dwa lata; 
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- Rozdział VI Stan mienia komunalnego - zmienia się w zasadzie w każdym miesiącu , 

przede wszystkim w zakresie regulowania stanu prawnego mienia komunalnego. Ostatnie 

lata to dziesiątki, a nawet setki hektarów gruntów, które w sposób formalny przechodzą 

procedurę zarządzania i wchodzą w skład mienia komunalnego. Raport zawiera 

wszystkie składniki , które wchodzą w skład mienia komunalnego; 

- Rozdział VII Sprawozdanie Zespołu Usług Komunalnych, który realizuje szereg zadań 

własnych Gminy w zakresie: utrzymania porządku i czystości , wydatków remontowych, 

modernizacyjnych oraz inwestycyjnych w zakresie zadań wodno-kanalizacyjnych , 

utrzymania placów i dróg gminnych, przestrzeni publicznych , a także w zakresie 

budynków komunalnych Gminy. To sprawozdanie zawiera w formie syntetycznej wykaz 

działań wykonywanych przez Zespół Usług Komunalnych; 

- Rozdział VIII Strategia rozwiązywania problemów społecznych - jest dokumentem 
obowiązującym, który również funkcjonuje w samorządzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej wraz z zespołem pracowników przygotowuje 

i realizuje Strategię , zwracając uwagę na symptomy i pewnego rodzaju odniesienia, 
które się pojawiają w realizacji tejże Strategii, ale i również w formie bieżących działań 

Ośrodka Pomocy Społecznej; 

- Rozdział IX Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny - od samego 

początku jak tylko były możliwości i narzędzia, ale i również dyspozycje - jest asystent 

rodziny, ale i również wsparcie rodziny, działalność interwencyjna w ramach tego 

programu wykonywana jest na bieżąco. Dysponujemy zarówno tą częścią fom1alną ale 

i również wykonującą te zadania; 

- Rozdział X Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii - diagnozujemy sytuację obecną i stawiamy wynik 

tejże diagnozy jako pozytywny dla Gminy i Miasta Koziegłowy i oby on był taki przez 

kolejne lata, że w tej diagnozie i w tym programie zawieramy części profilaktyczne, 

natomiast pojedyncze części terapeutyczne, czy reagujące są tylko niewielkim elementem 

tejże działalności ; 

- Rozdział XI Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy i Miasta 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie - rozszerzamy ten wachlarz 

współpracy , a mówimy o budowaniu tzw. społeczeństwa obywatelskiego , a te dwa 

programy, realizowane zarówno przez Urząd GiM , drugi przez część pożytku 

i wolontariatu, są doskonale w terenie oraz w działalności tych organizacji widoczne. 

W sprawozdaniu zawarte są opisy i przedsięwzięcia, które w ostatnim roku mieliśmy 

możliwość realizować z organizacjami pozarządowymi; 

- Rozdziały XII, XIII - Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Oświaty Samorządowej , 

szkoły - sprawozdanie zawiera dane przekazane w sposób zwięzły, zarówno dane 

liczbowe dotyczące sytuacji oświaty w Gminie i Mieście Koziegłowy , jak i dane 

dotyczące pewnych wyzwań , ale i ograniczeń. Raport zawiera dane o każdej placówce 

oświatowej na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Musieliśmy dokonać dużej korekty 

ze względu na objętość i treść tychże sprawozdań, niemniej jednak ta synteza 

odzwierciedla, że stan zarządzania oświatą , nie tylko w zakresie finansów publicznych, 

ale i w sferze zarządzania , organizacji wychowania i oświaty jest dobry lub bardzo 
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dobry. Potwierdzają to dane zarówno liczbowe, ale i opisy każdej placówki oświatowej. 

Aktywność placówek oświatowych przejawia się również w poszukiwaniu środków 

zewnętrznych, szczególnie w programach dydaktycznych, wychowawczych 

i oświatowych. W sprawozdaniu o działalności szkół samorządowych chcielibyśmy 

się podzielić informacją o pewnej wyjątkowości naszych szkół , o pewnej specyfice, 

zarówno edukacji, jak również i tych zadań dodatkowych, ponadnormatywnych, a każda 
szkoła taki przymiot posiada; 

- Rozdział XIV Przedszkole w Koziegłowach z oddziałami integracyjnymi w Starej Hucie 
- Gmina i Miasto Koziegłowy w sposób profesjonalny zarządza edukacją przedszkolną . 

Zarówno wachlarz usług ale i również formuła , którą przyjął organ prowadzący , 

ale i zaakceptowali rodzice jest tego dobrym przykładem; 

- Rozdział XV Sprawozdanie Miejsko-Gminnego Ośrodka Promocji Kultury 
w Koziegłowach - zawiera wszystkie przedsięwzięcia, które realizowane były w roku 

ubiegłym . 

- Rozdział XVI Rejestr uchwał Rady Gminy i Miasta Koziegłowy - w roku ubiegłym 

Rada podjęła 106 uchwał. Podziękował Radzie Gminy i Miasta Koziegłowy za podjęte 

uchwały. Te uchwały są w różnych tematach zarządzania Gminą, dotyczą one nie tylko 

spraw finansów publicznych, ale i spraw bieżących, którymi zajmuje się Gmina i Miasto 

Koziegłowy, realizując zadania własne jak i zlecone. 
Kończąc Raport Pan Burmistrz podkreślił, że Rapo1t o stanie Gminy i Miasta Koziegłowy 

to również nasze dokonania , nasze możliwości i wyzwania oraz po części oczekiwania. 

Wyraził nadzieję, że kolejne lata będą przekładały się na te , a nie gorsze wskaźniki. 

Podziękował Pani Przewodniczącej oraz Radnym za to, że wkładali swoją cząstkę 

w przygotowanie tego Raportu, poprzez podejmowanie uchwał, poprzez pracę nad 

dokumentami oraz opiniowanie. Podziękował również wszystkim tym, którzy składali 

część merytoryczną Raportu za rok 2021. Miniony rok, jak i rok poprzedni nie były łatwymi 

latami. Były to lata, w których była pandemia koronawirusa, mieliśmy dużo ograniczeń 

społecznych, kulturalnych , środowiskowych, ekonomicznych i funkcjonalnych . W tym roku 

doszła kolejna klęska, jaką jest wojna na Ukrainie . Życzyłby sobie oraz wszystkim 

mieszkańcom, aby ta sytuacja została jak najszybciej uspokojona, abyśmy mogli 

ze spokojem wracać do normalności, abyśmy mogli z perspektywą rozwoju myśleć 

o przyszłości ( przedstawiony Raport o stanie Gminy i Miasta Koziegłowy za 2021 rok 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 

2) 
Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk otworzyła publiczną debatę nad 

Raportem. 

W debacie zabierali głos: 

- Radny Pan Michał Kubalski podkreślił, że jak wspomniał Pan Burmistrz, rok 2021 
podsumowany w Raporcie był rokiem ciężkim, gdzie mimo szalejącej pandemii udało nam 

się zrealizować bardzo dużo przedsięwzięć, widać poprawę środowiska, udało 

się pozyskać środki finansowe na kolejne projekty ekologiczne , było zrealizowanych 
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sporo infrastrukturalnych inwestycji , również w oświetleniach . W kluczowych obszarach 

działalności widać, że jest lepiej. Miejmy nadzieję , że tak będzie w przyszłości. Rok 2021 

można podsumować jako udany rok zamknięty sporą nadwyżką . Co do Raportu, 

to kolejny rok prosi o większą przejrzystość Raportu, który w niektórych momentach 

wydaje się być zlepkiem już uchwalonych materiałów, które przyjmujemy. Zachęcał 

do porównania się z innymi miejscowościami, np. Myszków ma bardzo ładnie 

przygotowany Raport . Z tego Raportu ciężko wyłuskać bez dogłębnej lektury rzeczywisty 

stan pewnych rzeczy, pewnych obszarów naszej Gminy, jak się zmieniło, czy zmiany 

które idą, idą na lepsze. Zachęcał do pewnych kwerend w tym Raporcie; 

- Przewodnicząca Rady GiM Pani Joanna Kołodziejczyk poprosiła o dalszą dyskusję nad 
Raportem. Wobec braku innych głosów, podkreśliła że podczas uchwalania budżetu 

mieliśmy obawy czy zdążymy zrealizować założenia. Okazało się, że pozyskaliśmy sporo 

zewnętrznych środków finansowych i możemy te inwestycje dla naszych mieszkańców 

realizować, budowane są drogi , budowany będzie żłobek, na który mamy przydzielone 

środki finansowe, są środki na budowę dróg, jest kolejny wniosek na drogę i myśli 

że do końca roku z tego skorzystamy. Realizowane są inwestycje bezpośrednio dla 

naszych mieszka11.ców - pompy ciepła, piece. W ubiegłym i w bieżącym roku mieszkańcy 

mieli możliwość skorzystania z dofinansowania na wymianę pieców oraz instalacji 

fotowoltaicznych, realizowana będzie kolejna inwestycja w postaci solarów. Odnosząc 

się do Raportu stwierdziła, że może rzeczywiście należy bardziej przejrzyście pokazać 

realizowane zadania , a mamy co pokazać. Raport nie pokazuje , że te 132 mln zł, które 

mamy, a zaczynaliśmy od 70 mln zł. to jest przeskok o prawie 100%, więc trzeba się tym 

pochwalić i pokazać. Dokładamy dużo do Oświaty i też należy o tym mówić, bo nasi 

mieszkańcy nie wiedzą, że z własnych środków z budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy 

dokładamy prawie 7 mln zł. Gdyby te 7 mln zł przeznaczyć na inwestycje , na pewno 

byłoby to dodatkowe inwestowanie w takie przedsięwzięcia jak przedszkole, żłobek, drogi, 

boisko. Musimy się jednak z tym zmierzyć i inwestować w nasze dzieci. Należy o tym 

mówić, że wybieramy zadania , które będą dla naszych mieszkańców najbardziej 

potrzebne i tak te środki są zużyte. Podkreśliła, że ten rok jest bardzo dobrym rokiem jeżeli 

chodzi o inwestycje i życzyłaby sobie żeby rok następny był tak obfity jak półrocze 2022 

roku; 
- Radny Pan Wojciech Chrapek podkreślił, że cieszy nas wysoki poziom dofinansowania 

z różnych projektów inwestycyjnych, jednak musimy też patrzeć w przyszłość 

i aby utrzymać ten poziom inwestycyjny, a nawet go zwiększyć, musimy się do tego 

bardzo dobrze przygotować, do nowej perspektywy finansowej. W tej chwili mamy 

przygotowywany i konsultowany z Komisją Europejską program Fundusze Europejskie 

dla Województwa Śląskiego, więc musimy być dokumentacyjnie bardzo dobrze 

przygotowani; 

- Pan Burmistrz podziękował za ocenę i przedstawione opinie i wnioski dotyczące Raportu. 
Jakkolwiek byśmy tego Raportu nie składali w różnej konfiguracji , można się pokusić 

o inne zestawienie, w innej formule. Przyjmuje tą sugestię, niemniej jednak Raport zawiera 

wszystkie dane, która narzuca nam ustawa oraz przepisy. Podziękował Radnemu 

Chrapkowi oraz Pani Przewodniczącej za to, że widzą te ewentualne perspektywy dla 

Gminy i Miasta Koziegłowy. Regionalny Program Operacyjny i Plan Odbudowy jest już 
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nieco po czasie wdrażany i na pewno będzie tak, że nie będzie konkursów dwu, trzy, 

cztero- krotnych na to działanie. Obawia się, że będą to pojedyncze konkursy, które będą 

zamykały pulę do dofinansowania. Stąd zarówno w Subregionie Północnym jesteśmy już 

po pewnej analizie i teraz przy perspektywie finansowej roku 2023 będziemy te elementy 

zawierać. Jesteśmy otwarci i czujni na każdą złotówkę, na każdy obszar działań. Tych 

działań mamy kilkanaście , które są enumeratywnie wymienione, a w Strategii te wszystkie 

elementy mamy zawarte. Mamy „zieloną ścieżkę " otwarcia, jedynie chciałby, abyśmy 

w przyszłości popracowali nad Studium uwarunkowań przestrzennych Gminy i Miasta 

Koziegłowy, ewentualnymi planami , nad Lokalnym Planem Rewitalizacji , który też 
będzie w przyszłości premiowany do konkursów. 

Pani Przewodnicząca zwróciła się do zebranych z pytaniem czy są jeszcze chętni 

do zabrania głosu w debacie i wobec braku chętnych do zabrania głosu , zakończyła debatę nad 
Raportem. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Komisję Uchwał i Wniosków o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta 
Koziegłowy. 

3) 

Pan Wojciech Chrapek przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla 

Burmistrza Gminy i Miasta Koziegłowy ( załącznik nr 21 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 343/XXXVIll/2021 w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Gminy 

i Miasta Koziegłowy została przyjęta 15 głosami „za" Uednogłośnie). 

Pani Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wotum zaufania dla Burmistrza Gminy Miasta 

Koziegłowy zostało udzielone. 

Burmistrz GiM Koziegłowy Pan Jacek Ślęczka podziękował za udzielone wotum zaufania. 

Ad.pkt8 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk udzieliła głosu Burmistrzowi Gminy 

i Miasta Koziegłowy , celem przedstawienia sprawozdania z wykonania budżetu za 2021 rok. 

1) 
Pan Burmistrz poinformował, że chciałby się pochylić nie tylko nad stanem finansów 

publicznych, ale i nad zadaniami, które Gmina i Miasto Koziegłowy realizowała w 2021 roku. 
Raport i sprawozdanie finansowe są integralną częścią naszej samorządowej działalności . 

Na wstępie odniósł się do sytuacji w jakiej przyszło nam żyć w 2021 i w 2020 roku, co nie bez 

znaczenia jest w kontynuacji pewnych zmian i trendów, które mamy teraz również realizując 

budżet 2022 roku, czyli sytuacja która została wyzwolona napaścią na Ukrainę. Wszystkie nasze 

działania i możliwości , w tym ekonomiczne, społeczne, edukacyjne i rozwojowe uzależnione 

były wcześniej od pandemii koronawirusa , a obecnie od sytuacji na Ukrainie. Ma nadzieję, 

że będziemy mogli sobie w tym stanie poradzić. Jako samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy 
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reagujemy na te ewentualne trudności. Ta sytuacja epidemiczna, obostrzenia i ograniczenia 
wywarły bezpośredni wpływ na sytuację ekonomiczną w Kaju, ale i również w tworzonych 
i realizowanych budżetach. Tylko dzięki dobrej współpracy z Radnymi, za co podziękował, 

dzięki zaangażowaniu wszystkich jednostek organizacyjnych odpowiedzialnych za finanse 
publiczne, zarówno po stronie dochodów jak i wydatków , udało nam się szczęśliwie 

zrealizować budżet 2021 roku zgodnie z założeniami , z pewnymi przesunięciami na rok 2022 , 
bez zaciągania jakichkolwiek zobowiązań. Powstała nadwyżka , którą Rada Gminy i Miasta 

Koziegłowy pozwoliła po zamknięciu roku budżetowego zlikwidować prognozowaną różnicą 
deficytu obecnego budżetu. Wskazaliśmy już w tegorocznym budżecie kolejne zadania 
inwestycyjne, ale te zadania inwestycyjne są zadaniami oczekiwanymi, prorozwojowymi i ma 
nadzieję , że w przyszłości będziemy się nad nimi pochylać, zarówno po stronie pozyskanych 
środków, ale i tych środków przeznaczonych na konkretne zadania. Podziękował Radzie Gminy 

i Miasta Koziegłowy, na czele z Panią Przewodniczącą za wspólnie poświęcony czas nad 
realizacją budżetu , nad wnioskami komisji i wnioskami wynikającymi ze spotkań wspólnych, 
gdzie wypracowano jak najbardziej rozsądne i racjonalne zadania , konieczne, niezbędne 

i najbardziej oczekiwane. Nad całą strukturą budżetu sprawowała nadzór Pani Skarbnik wraz 

z całym zespołem finansowo-księgowym, a sprawozdanie z wykonania budżetu jest 
merytoryczne , bardzo obszerne i szczegółowe, zawiera wszystkie cyfry , które mówią o naszych 
działaniach w roku 202 I , za co podziękował. Podziękowania złożył Panu Sekretarzowi oraz 
wszystkim kierownikom i pracownikom Urzędu, którzy bez względu na to jakie zadania 

realizują , to są to zadania związane bezpośrednio z budżetem. Podziękował wszystkim 
zespołom, które były tworzone , biorącym udział w pozyskiwaniu środków zewnętrznych, 

zarówno majątkowych jak i innych na działalność edukacyjną, społeczną oraz środowiskową. 
Podziękował dyrektorom i pracownikom jednostek organizacyjnych, którzy również dbają 

o środki publiczne i wykonują powierzone zadnia. Podziękował Państwu Sołtysom i Radom 
Sołeckim za udzielane rady, pomoc i wsparcie. Podziękował Pani Europoseł Jadwidze 
Wiśniewskiej i Posłowi Panu Mariuszowi Trepce, którzy przez Ład Polski i inne działania 

udzielają pomocy i wsparcia, czego przykładem jest konferencja, która odbyła się w bieżącym 
roku z Ministrem Transportu Panem Andrzejem Adamczykiem. To jest pokłosie i lata dobrej 
współpracy, merytorycznych projektów i wniosków przy zadaniach, które są realizowane. 
Za współpracę w podsumowywanym roku podziękował również wszystkim współpracującym 
z Urzędem Gminy i Miasta Koziegłowy, jednostkom straży pożarnych , klubom sportowym, 
kołom gospodyń wiejskich, Związkowi Emerytów i Rencistów, Uniwersytetowi Trzeciego 

Wieku oraz Orkiestrze Dętej. Gmina i Miasto Koziegłowy współpracuje z wieloma 
jednostkami i instytucjami, i za tę współpracę podziękował Panu Wojewodzie, 
Panu Marszałkowi, Panu Staroście Powiatowemu, Komendantom Państwowej Straży Pożarnej , 
Komendantowi Policji, Ośrodkowi Doradztwa Rolniczego oraz Wojewódzkiemu Funduszowi 

Ochrony Środowiska, który bardzo merytorycznie i otwarcie podchodził do wniosków 
składanych przez Gminę i Miasto Koziegłowy. Jesteśmy Gminą, która aktywnie zabiega o środki 
związane z ekologią, a dziś mija czas składania deklaracji dotyczących źródeł ciepła. Ponad 700 
osób skorzystało z dofinansowania do wymiany pieców, zarówno gazowych jak i na ekogroszek. 
Wszystkie wymienione osoby brały udział w realizacji budżetu i jeszcze raz podziękował 
za pracę dla dobra i na rzecz rozwoju Gminy i Miasta Koziegłowy. 
Następnie Pan Burmistrz przystąpił do prezentacji sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 
i Miasta Koziegłowy za 2021 rok ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 
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Budżet Gminy i Miasta Koziegłowy na 2021 rok uchwalony został w dniu 29 grudnia 2020 r. 
Uchwałą Nr 201 /XXII/2020 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy i wynosił: 
Planowane dochody - 91.618.906,59 zł, w tym: 
- dochody bieżące 72.120.421,59 zł, 

- dochody majątkowe 19.498.485,00 zł. 
Planowane wydatki - 96.831.602,96 zł , w tym: 
- wydatki bieżące 68.395.247,96 zł, 

- wydatki majątkowe 28.436.355,00 zł. 

Deficyt budżetu uchwalono w wysokości 5 .212.696,3 7 zł. Pokrycie deficytu planowane było 
przychodami jednostek samorządu terytorialnego wynikających z rozliczenia środków 

określonych w art.5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania 
finansowanego z udziałem tych środków w wysokości 416.881 ,3 7 zł oraz kredytem bankowym 

w kwocie 4.795.815 zł. 
Ustalono przychody i rozchody budżetu w ogólnych kwotach: 
- przychody 7.546.881 ,37 zł 

- rozchody 2.334.185,00 zł 

Po dokonanych w ciągu roku 2021 zmianach do uchwały budżetowej plan dochodów 
i wydatków budżetu na dzień 31 grudnia 2021 r. przedstawiał się następująco: 
- planowane dochody zostały zwiększone o kwotę 5.705.678,70 zł i wyniosły na dzień 

31.12.2021 r. kwotę 97.324.585,29zł. 
w tym dochody bieżące zostały zwiększone do kwoty 77.438.547,32 zł, 

dochody majątkowe zostały zwiększone do kwoty 19.886.037,97 zł 
- planowane wydatki zostały zwiększone o kwotę 623.574,54zł i wyniosły na dzień 31.12.2021 r. 

97.455.177,50 zł. 
w tym wydatki bieżące zwiększono do kwoty 72.53 I.O I 4,58 zł , a wydatki majątkowe 

zwiększono do kwoty 24.924.162,92 zł. 

Planowany deficyt budżetu roku 2021 roku po zmianach to kwota 130.592,21 zł. Według planu 
na dzień 1 stycznia 2021 roku deficyt planowany był w wysokości 5.212.696,37 zł. 
Deficyt budżetu został zmniejszony o kwotę 5.082.104, 16 zł. 
Planowane przychody budżetu po zmianach to kwota 7.950.777,21 zł, natomiast rozchody 

budżetu to kwota 7.820.185,00 zł. 

Wykonanie dochodów i wydatków budżetowych na dzień 31 grudnia 2021 roku przedstawia się 

następująco: 

- dochody zostały wykonane w wysokości 94.249.064,26 zł co stanowi 96,84 % planu rocznego, 

w tym: 79.563.555,07 zł (102,74%) to dochody bieżące oraz 14.685.509,19 zł (73,85%) 

to dochody majątkowe. 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że niższe dochody majątkowe od zakładanych nie wynikają z tego, 
że mieliśmy problemy z uzyskaniem dochodów majątkowych , a od tego że wykonawcy, którzy 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej mieli z nami podpisane umowy na określone instalacje 
fotowoltaiczne nie wykonali zadania, stąd pewna część dochodów majątkowych nie spłynęła 
do końca roku 2021, została przeniesiona na rok 2022. Wykonaliśmy te dochody w 100% 

na koniec maja br. 
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- wydatki zostały wykonane w kwocie 82.427.706, 35 zł, stanowią 84,58% wydatków 
planowanych, w tym: wydatki bieżące 67 .208.127,53 zł ( 92,66% planu) oraz wydatki 

majątkowe 15.219.578,82 zł ( 61,06%). 

Planowane przychody wykonano na kwotę 11.33 I .055,48 ( 142,52%), a rozchody na kwotę 

2.334.185,00 zł ( 29,85%). 
Wynik budżetu 2021 roku to nadwyżka budżetowa w wysokości 11.821.357,91 zł. Tą nadwyżką 

zlikwidowaliśmy deficyt planowany w roku 2021 , ale i również uchwałą Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy pozostałą część nadwyżki wprowadziliśmy w roku 2022 jako zmniejszenie deficytu 

i na dzień dzisiejszy zarówno budżet roku 2021 jak i 2022 nie potrzebuje środków zarówno 

po stronie zobowiązań czy ewentualnie środków kredytowych lub pożyczkowych. Zadłużenie 

Gminy i Miasta Koziegłowy na dzień 31.12.2021 r. wynosi 12.355.913, 74 zł i zostało 

to skorygowane umorzoną pożyczką z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej, gdzie mamy możliwość kontynuować wymianę piecy na piece węglowe 

i gazowe dla mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy. Stąd na dzień 31 .12. 2021 roku 

faktyczne zadłużenie wynosi 11.191.913, 74 zł ijestjednym z mniejszych procentowo w naszym 

regionie jeżeli chodzi o różnicę między deficytem , pożyczką, a dochodami i wynosi ono około 

11 ,5% przy wskaźnikach do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Następnie Pan Burmistrz przedstawił stronę dochodową oraz najważniejsze inwestycje 

prowadzone w 2021 roku wymienione w sprawozdaniu . Podkreślił, że poza tą częścią 

finansową, którą przedstawił, sprawozdanie zawiera szczegółowy opis i sprawozdanie 

finansowe z planowanych dochodów i wydatków oraz ze zrealizowanych dochodów 

i wydatków. Każda jednostka organizacyjna i instytucja jest bardzo dokładnie rozpisana 

w zakresie dochodów i wydatków na realizację zadań własnych, dotacji, subwencj i i dochodów 

własnych. 

Łączne sprawozdanie finansowe za 2021 r., sprawozdania roczne jednostek organizacyjnych 

( ZUK, GMOPS, M-GOPK, ZEAOS oraz placówek oświatowych stanowią załącznik nr 23 

do protokołu). 
Informacja o stanie mienia komunalnego za 2021 rok, którą również otrzymali wszyscy Radni 

stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Podsumowując sprawozdanie Pan Burmistrz poinformował, że budżet po stronie dochodowej jak 

i po stronie wydatkowej był uwarunkowany pewnymi czynnikami , na które samorząd Gminy 
i Miasta Koziegłowy w pewnych obszarach miał realny wpływ. Podziękował wszystkim tym, 

którzy zwiększali dochody zarówno bieżące jak i majątkowe, ale i również realizowali wydatki 

niezbędne i konieczne dla funkcjonowania zadań własnych Gminy i zadań zleconych. Wydatki 

były konieczne, policzalne , niezbędne i one są wliczone w tzw. wydatki bieżące. Różnica 

między dochodami i wydatkami spowodowała to , że dzięki zrealizowaniu zakładanych celów , 

ale i zadań dla Gminy i jednostek podległych zrealizowaliśmy zadania, natomiast środki te, które 

wypracowaliśmy z dodatkowych ewentualnie źródeł , czy powstałej nadwyżki pozwoliły 

na zlikwidowanie deficytu w roku 2021 , zgodnie z uchwałą budżetową podjętą w dniu 

dzisiejszym, by ze spokojem i stabilizacją patrzeć na realizację budżetu w roku 2022. 

Szczegółowy opis i tabele syntetyczne zawiera sprawozdanie z wykonania budżetu, co było 

również przedmiotem opinii i oceny poszczególnych Komisji, ale i również dyskusji 

na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Pan Burmistrz prosił o przyjęcie sprawozdania za 2021 rok. 
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2) 
Wiceprzewodniczący Rady Pan Damian Cesarz Uchwałę Nr 4200/VI/61 /2022 z dnia 11 

kwietnia 2022 r. VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach . 
zawierającą pozytywną opinię o przedłożonym przez Burmistrza sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego ( opinia stanowi załącznik 

nr 25 do protokołu). 

3) 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marcin Będkowski odczytał Uchwałę Nr 1/2022 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z dnia 03 czerwca 2022 r. , zawierającą 

pozytywną opinię o wykonaniu budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy za 2021 rok oraz wniosek 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi ( załącznik nr 26 do protokołu) 

4) 
Wiceprzewodniczący Rady Pan Damian Cesarz odczytał Uchwałę Nr 4200/VI/117/2022 
VI składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 15 czerwca 
2022 r. zawierającą pozytywną opinię o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gminy i Miasta Koziegłowy absolutorium za 2021 rok ( załącznik nr 27 

do protokołu). 

5) 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej Pan Andrzej Szóstak przedstawił 
pozytywną opinię komisji stałych Rady o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

i wniosku w sprawie absolutorium ( załącznik nr 28 do protokołu) . 

6) 
Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk otworzyła dyskusję nad przedstawionymi 

materiałami . 

W dyskusji zabierali głos: 
- Radny Pan Michał Kubalski podkreślił, że rok był trudny, był bardzo ambitny z dużym 

wyzwaniem, a skończył się bardzo dobrze. Nadwyżka finansowa umożliwiła nam 
przeniesienie podjęcia się realizowania nowych zadań również w tym roku, dzięki czemu 
mamy pozytywne efekty roku poprzedniego. Jednak należy zwrócić na jedno : inflacja, 
a teraz to słowo wymieniają wszyscy we wszystkich gospodarstwach domowych. 
Wszyscy widzimy rosnące z dnia na dzień ceny. Nie omija to również samorządów. 
Biorąc pod uwagę reformę podatków , które z jednej strony przyczyniają się do 
zmniejszenia naszych obciążeń, a z drugiej strony stanowią dla samorządów istotne 

wyzwanie w postaci zmniejszenia dochodów. Stajemy przed coraz trudniejszymi 
wyzwaniami jako samorząd , mając coraz większe potrzeby jeżeli chodzi o inwestycje, 
coraz większe ambicje a z drugiej strony dysponujemy coraz mniejszymi środkami 
finansowymi . Zachęcał do pewnej refleksji jeśli chodzi o naszym wysokim poziomie 
pozyskiwania środków finansowych , ale i w tym przypadku musimy zastanowić się czy 

wszystkie inwestycje, na które pozyskujemy środki , rzeczywiście są niezbędne i czy 
rzeczywiście nie należy przesunąć w czasie i skupić się na priorytetach dla Gminy 
i Miasta Koziegłowy. Raport pokazuje ujemny przyrost naturalny, więc jeżeli nie 
przyczynimy się do poprawy pewnych strategicznych obszarów gospodarczych, może 

być jeszcze gorzej; 
Innych głosów w dyskusji nie było. 
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Pani Przewodnicząca Rady GiM podsumowała, że rok 2021 przybliżył nas bardzo 

do XXI wieku. Był to rok wyjątkowy i z tych nadwyżek możemy spodziewać się , że również 

rok bieżący będzie dobrym rokiem. Nie mamy wpływu na inflację. Należy cieszyć się 

z inwestycji, które zostały wykonane do tej pory. Inwestycje już zrealizowane bądź w trakcie 

realizacji to jest nasze konto dodane do tego, co zdążyliśmy przed tym skokiem wykonać. Myśli, 

że budżet tego roku, jeżeli go zamkniemy w tych działaniach , o których była mowa 

w sprawozdaniu i jakie mamy w założeniach do budżetu, uda się zrealizować. Nie jesteśmy 

w stanie przewidzieć co będzie za pół roku , a należy dbać o finanse i jak najszybciej rozpocząć 

budowę żłobka, który jest priorytetem. Również musimy zadbać o inwestycje związane 

z infrastrukturą drogową, by również były priorytetem . Już na chwilę obecną, w porównaniu 

z innymi samorządami, mamy bardzo dobrą infrastrukturę drogową i należy się z tego cieszyć. 

Wykonane zadania świadczą o tym, że nie zaniedbano momentu , gdzie można było ubiegać 

się o jak największe środki. Poprawiamy również bieżącą infrastrukturę w zakresie dróg czy 

wodociągów , z czego również należy się cieszyć i dążyć do tego, by jak najwięcej i jak najlepiej 

było wykonywane. Następnie poprosiła o odczytanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2021 r. 

7) 
Pan Wojciech Chrapek przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2021 r. ( załącznik nr 29 do protokołu) . 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 344/XXXVIIl/2022 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 

rok została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

8) 
Pan Wojciech Chrapek przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy 

i Miasta Koziegłowy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok ( załącznik nr 30 

do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 345 /XXXVlll/2021 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Koziegłowy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok została przyjęta 15 głosami 

,,za" (jednogłośnie). 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

jednogłośnego uzyskania absolutorium. 

pogratulowała Panu Burmistrzowi 

Pan Bum1istrz podziękował Radzie Gminy i Miasta Koziegłowy za udzielenie absolutorium. 

Podkreślił, że patrzymy z pewną dozą realnych oczekiwań , które mogą być w zderzeniu 

z możliwościami nieco sprzeczne. Nie mamy wpływu na to, co makroekonomia nam daje, 

niemniej jednak odczuwamy to na każdym kroku w każdym gospodarstwie domowym czy 

w zarządzaniu budżetem. Struktura zarówno wydatków bieżących, ale i pewne planowanie musi 

zakładać wzrost stałych kosztów utrzymania, a już jesteśmy tego przykładem , bo wyceny, 
pewnego rodzaju wskaźniki cenotwórcze, które zakładaliśmy rok temu przy założeniu 
do budżetu są już nierealne w obecnym czasie. Ma nadzieję, że nastąpi stabilizacja, perspektywa 

uspokojenia tych wydatków będzie widoczna. Odniósł się do demografii , która jest taka a nie 
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mna, staramy się zatrzymać osoby młode, aktywne . Ma nadzieję, że inwestycja pod nazwą 

,,Budowa żłobka gminnego" też w tym pomoże. Demografia to nie tylko liczba dzieci, 

ale również liczba rodzin i gospodarstw, które są na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy, 
to również dzietność tych rodzin, która również wiąże się z ekonomią. Jako Gmina i Miasto 

Koziegłowy stoimy cały czas przed pewnym wyzwaniem , szukamy terenów inwestycyjnych, 

które mogłyby ewentualnie być w przyszłości zagospodarowane w sposób bardzo praktyczny. 

W Markowicach są takie tereny prywatne, 98 właścicieli , ponad 80 ha. Jeżeli my, jako Gmina 

i Miasto Koziegłowy nie podejmiemy decyzji w sprawie miejscowego planu, w sprawie 

uchwalenia tych terenów, pozostaniemy gminą zdaną na niewielkie inwestycje i niewielkie 

obszary inwestycyjne. Ma nadzieję, że przedyskutujemy wspólnie temat i podejmiemy decyzję , 
że stworzymy takie tereny pomimo, że nie jesteśmy jako Gmina i Miasto Koziegłowy 

właścicielem tego gruntu. Ubolewa, że nigdy nie mieliśmy sposobności żeby o takie tereny 

się ubiegać. Byliśmy kilka miesięcy temu w Gminie Morawica , gdzie miasto mogło sobie 

pozwolić na otwarcie terenów inwestycyjnych, gdyż było w I 00% właścicielem gruntów. 
Będziemy rozmawiać z mieszkańcami i być może uda się procedurę związaną ze zmianą planu 
i osiągnięcie konsensusu wśród mieszkańców Markowic i okolic dokonać. 

Pan Burmistrz Podziękował Radzie Gminy i Miasta Koziegłowy za skwitowanie, za przyjęcie 

tych dokumentów , za to że możemy wspólnie razem podejmować kolejne, ma nadzieję 
wyzwania dla wszystkich mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła I O minutową przerwę w obradach. 

Ad. pkt 9 

Po przerwie w obradach Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie 

określenia zakresu udzielania pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym 
na terytorium tego państwa ( załącznik nr 31 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 346/XXXVIll/2022 w sprawie określenia zakresu udzielania pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa została 
przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Pan Leonard Jagoda podkreślił, że wydaje się, iż ta uchwała ma historyczny charakter, ukazuje 

jak solidarnie podchodzimy do pomocy Ukrainie ogarniętej konfliktem zbrojnym. Ranga 
tej uchwały jest bardzo duża. 

Ad. pkt 10 

Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia ceny jednostki 
paliwa w Gminie i Mieście Koziegłowy na rok szkolny 2022/2023 ( załącznik nr 32 do 
protokołu). 

Pan Antoni Bielecki nawiązał do cen zaproponowanych w uchwale, które wydają się być już 
nierealne. 
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Pani Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że jest to uśrednienie cen w rozbiciu na poszczególne 

miesiące. Obowiązuje pewien współczynnik i do niego się stosujemy. 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 347/XXXVIH/2022 w sprawie określenia ceny jednostki paliwa w Gminie 
i Mieście Koziegłowy na rok szkolny 2022/2023 została przyjęta I 5 głosami „za" 

(jednogłośnie). 

Ad. pkt 11 

Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie n11eJscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla dwóch fragmentów obszarów 

położonych w miejscowości Mysłów ( załącznik nr 33 do protokołu ). 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że wykreślamy drogę, przez którą mieszkańcy 
nie mogli się budować. Droga była wpisana około 30 lat temu , dziś definitywnie wykreślamy 

tą drogę i regulujemy to, co powinno być dawno temu zrobione. 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 348/XXXVIll/2022 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla dwóch fragmentów obszarów położonych 

w miejscowości Mysłów została przyjęta I 5 głosami „za" ( jednogłośnie). 

Ad. pkt 12 

Pan Wojciech Chrapek przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy fragmentu obszaru położonego 

w miejscowości Pińczyce ( załącznik nr 34 do protokołu ). 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że również prostujemy zapisy na działce, na której 
wybudowane są już budynki od 30 lat i nigdy nie były naniesione i nie było tam planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 349/XXXVIII/2022 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy fragmentu obszaru położonego w miejscowości 

Pińczyce została przyjęta I 5 głosami „za" ( jednogłośnie). 

Ad. pkt 13 

Pan Wojciech Chrapek przedstawił projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 

z Wojewodą Śląskim ( załącznik nr 35 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 350/XXXVIII/2022 w sprawie zawarcia porozumienia z Wojewodą Śląskim 
została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 
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Ad. pkt 14 

Pan Wojciech Chrapek przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla 

Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie na zakup pojazdu służbowego ( załącznik nr 36 do 

protokołu ). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 351/XXXVIll/2022 w sprawie w sprawie udzielenia dotacji dla Komendy 

Powiatowej Policji w Myszkowie na zakup pojazdu służbowego została przyjęta I 5 głosami 

,,za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 15 

Pan Bum1istrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym : 

- Gmina i Miasto Koziegłowy uczestniczyła w systemie monitoringu usług publicznych 

w ramach projektu zewnętrznego jako jedna z siedmiu gmin z terenu Kraju, braliśmy 
udział w analizie monitorowania systemu usług publicznych w Dziale Oświata 

i Wychowanie; 
- na sali sesyjnej odbyło się spotkanie konsultacyjne z mieszkańcami w ramach Strategii 

Partnerstwa Północnej Jury . W nowej perspektywie finansowej rola tych naszych 

lokalnych grup działania będzie na tyle mocna , że dokumenty jakie będą przyjmowane 
przez te stowarzyszenia, będą istotnym elementem oceny wniosków, które w przyszłości 

będą składali mieszkańcy w obszarach objętych dofinansowaniem. Stąd konsultacje 

i spotkanie, odbywa się na terenie każdej Gminy. Podziękował przedstawicielom 

organizacji, stowarzyszeń, sołtysom za udział w tym spotkaniu; 

udział w uroczystościach i spotkaniach: Święto Strażaka w Myszkowie , zjazd Związku 
Ochotniczych Straży Pożarnych, który wybrał nowe władze na kolejną 5 letnią kadencję; 

- realizujemy zadania w ramach Centrum Integracji Społecznej z Mrzygłodem, odbyło 
się spotkanie konsultacyjno-promocyjne . Od miesiąca w miejscowości Rosochacz 

w budynku gminnym po byłej szkole zarejestrowany jest i działa Klub Integracji 

Społecznej , które przyjmuje osoby bezrobotne z pośrednictwa Urzędu Pracy, w ramach 

aktywizacji zawodowej. Jeżeli w lokalnych środowiskach byłyby osoby , które chciałyby 

skorzystać z takiego wsparcia ( około 1.500 zł miesięcznie) , to zachęcał do skorzystania. 

Jedynym warunkiem jest zarejestrowanie w Urzędzie Pracy i skierowanie przez Ośrodek 
Pomocy Społecznej. Ma nadzieję, że to centrum w ramach aktywizacji osób 

bezrobotnych będzie z czasem przyjmowało po kilka zadań Gminy i Miasta Koziegłowy 

w ramach utrzymania czystości, porządku, czy innych zadań, które to Centrum chce 

realizować; 

- uczestniczymy w wielu przedsięwzięciach sołeckich na terenie naszych miejscowości. 
Podziękował tym organizacjom i tym sołectwom gdzie po okresie pandemii rozpoczęły 

integracyjne spotkania, a odbyły się one w Siedlcu Dużym, w Kuźnicy Nowej 

i w Postępie, w najbliższą sobotę odbędzie się „Akademia Strażaka " w Rzeniszowie, 

a w kolejną sobotę piknik w Wojsławicach . W najbliższy piątek, sobotę i w niedzielę 

w Gniazdowie odbędą się profesjonalne zwody Dolnośląskiej Grupy w jeździe rodeo. 

Zachęcał do udziału w tych lokalnych przedsięwzięciach i atrakcjach, które są w Gminie 
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i Mieście Koziegłowy. Na obiekcie sportowym w Gniazdowie odbyło się wiele imprez 
zewnętrznych , gdzie mieliśmy możliwość zaprezentowania tych obiektów w nieco innej 

fommle, z czego się cieszymy . Mieliśmy tam wystawę psów rasowych, odbywały się 

różne zawody i eliminacje; 

- odbyło się spotkanie z Zarządem Śląskiej Strefy Ekonomicznej , dano nam pewnego 
rodzaju obwarowania i warunki do dalszych rozmów. Samorząd Gminy i Miasta 

Koziegłowy oraz lokalne miejscowości, w których ewentualnie taka strefa mogłaby 

powstać będą musiały się na ten temat wypowiedzieć; 

- odbyły się dwa spotkania z dyrektorami szkół, a jedno spotkanie dotyczyło 

podsumowania roku szkolnego i przygotowania placówek na okres wakacyjny . 

Przedszkole w Koziegłowach pełni funkcję tzw. placówki urlopowej. Ogłoszone 

są konkursy na dyrektorów do pięciu placówek oświatowych. Konkursy odbędą 

się w drugiej połowie lipca br.; 

- z Dyrektorem ZUK Panem Polakiem dokonali audytu stacji uzdatniania wody 

w Rzeniszowie. Został złożony wniosek w ramach Programu Obszarów Wiejskich 

o dofinansowanie w kwocie I 00% kosztów kwalifikowanych na gruntowną modernizację 

i przebudowę ujęcia wody oraz stacji uzdatniania; 

- reprezentował Gminę i Miasto Koziegłowy na zebraniach: Klastra Energetycznego 

Subregionu Północnego oraz w ramach Dni Głuchołaz, gdzie wraz z Panią 

Przewodniczącą Rady GiM Koziegłowy reprezentowali Gminę i Miasto Koziegłowy 

podczas uroczystości 800-lecia miejscowości Głuchołazy; 

- uroczyste odsłonięcie muralu w Myszkowie, ale i również obecność Premiera Pana 

Mateusza Morawieckiego w dniu 13 czerwca br. na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Pan Premier gościł w miejscowości Mzyki. W spotkaniu uczestniczyli mieszkańcy 

Gminy i Miasta Koziegłowy, którzy przyjęli zaproszenie bez jakiegokolwiek klucza. 
Podziękował Pani Sołtys z Mzyk , Radzie Sołeckiej , Dyrektorowi Kultury 

za udostępnienie i przygotowanie obiektu. Jesteśmy jedną z pierwszych gmin na terenie 

województwa, gdzie komunikację publiczną staraliśmy się otworzyć dla mieszkańców 
Gminy i Miasta Koziegłowy. W Mzykach zaczynają się trzy linie autobusowe - jedna 

powiatowa, która łączy Myzki - Gnizadów -Myszków, druga linia to Mzyki - Gniazdów

Koziegłowy - Siedlec w kierunku Częstochowy i trzecia linia to Mzyki - Gniazdów -

Woźniki w kierunku Tarnowskich Gór i Lublińca; 

- w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w dalszym ciągu trwa dyskusja na temat uzgodnienia 

i lokalizacji sieci kanalizacyjnej w ciągu drogi wojewódzkiej 789 od ul. Świętokrzyskiej 
do końca ul. Żareckiej w Koziegłowach. Województwo Śląskie w WPFI-e ma 15 mln zł 
zapewnione; 

- odbyła się wizja w terenie, a mamy olbrzymi problem w miejscowości Lgota Górna 

ul. Nadrzeczna tam, gdzie ZDW odprowadził wszystkie wody deszczowe w ciągu drogi 

gminnej , mamy problem z odbiornikiem. Ma nadzieję, że będziemy sukcesywnie 

rozwiązywać ten problem; 

- w dniu 7 lipca br. o godz. 17,oo w Ośrodku Kultury w Koziegłowach odbędzie 
się spotkanie z mieszkańcami chętnymi do wymiany pieców na biomasę i kolektorów 

słonecznych. Będzie spotkanie z wykonawcą i będzie prezentowany piec na biomasę . 

Zachęcał do udziału w tym spotkaniu; 
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w Liceum w Koziegłowach uczestniczył w konferencji dotyczącej projektu „Liceum 
w chmurze". Gmina i Miasto Koziegłowy jako jedna z pięciu gmin w Polsce, która jest 
organem prowadzącym dla Liceum , jest w tzw. programie pilotażowym w części zajęć 
edukacyjnych realizowanych przez uczniów samodzielnie, natomiast bardzo się to 

przyjęło i coraz więcej uczniów i absolwentów naszego Liceum, przynajmniej 
te przedmioty sportowo-techniczne i artystyczne, kończy poprzez ten system „Liceum 
w Chmurze" ; 

- z Panią Skarbnik GiM podpisywali umowę na dofinasowanie drogi dojazdowej do pól; 

- na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy odbędzie się spotkanie związane z klastrami 
energii, do klastra będą zapraszane osoby fizyczne i w przyszłości przedsiębiorcy , 

by tworzyć banki energii zasilając w dużym stopniu czy uniezależniając się od energii 
zewnętrznej ; 

- na terenie Domu Kultury odbył się piknik kół gospodyń związany z rywalizacją 

kulinarną. Podziękował siedmiu kołom gospodyń wiejskich z terenu Gminy i Miasta 
Koziegłowy, które przyjęły zaproszenie i zmierzyły się w tej rywalizacji. Jak 
zainicjowała Pani Przewodnicząca, każde koło nagrodzimy i zrekompensujemy wydatki ; 

- reprezentowaliśmy Gminę i Miasto Koziegłowy w miejscowości Morawica w ramach 
programu „Europa dla Obywatela"; 

- w Lgocie Górnej zakończył się odbiór techniczny remontu szkoły i ma nadzieję, 

że dysfunkcja, która była spowodowana pewnym zagrożeniem budowlanym została 

już zniwelowana; 

- w Starostwie Powiatowym odbyło się posiedzenie zgromadzenia Związku Powiatowo
Gminnego „Jedźmy Razem" i bylibyśmy spokojni, gdyby nie te niespokojne ceny paliw, 

które są na rynku, a przewoźnicy muszą i regulują wozo-kilometry. Mamy nadzieję, 

że zakup samochodów elektrycznych , który będzie miał miejsce dla Powiatu i dla 

Związku przynajmniej tendencje wzrostu kosztów utrzymania dowozów będzie w jakiś 

sposób niwelował; 

- na sali sesyjnej odbyło się spotkanie z Powiatowym Zarządem Dróg i podziękował Pani 
Radnej Pani Monice Skrobarczyk że reprezentowała samorząd, a spotkanie dotyczyło 
sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Koziegłówki. Ma nadzieję, że zostało 

to uzgodnione i będzie już w realizacji; 

- w dniu dzisiejszym uczestniczył w posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego na terenie Powiatu Myszkowskiego i z wniosków ,które wpłynęły wynika, 
że jesteśmy powiatem i gminą bezpieczną w zakresie zdarzeń komunikacyjnych; 

- otrzymaliśmy promesę , będziemy przygotowywali się do budowy żłobka, wraz 
z zapleczem towarzyszącym Centrum Usług Wspólnych . Ma nadzieję, że będzie 

to zrealizowane w najbliższych dwóch latach; 

- podziękował za przyjęcie uchwał mówiących o zmianach miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego oraz o pomocy dla mieszkańców z Ukrainy. Wyraził 

nadzieję, że sytuacja mieszkańców z Ukrainy ustabilizuje się . Pomoc w tym zakresie 
była od początku stosowana, a podjęta w dniu dzisiejszym uchwała stabilizuje sytuację 

pod względem formalnym i prawnym. Uchwalone dziś zmiany w planach miejscowych 
były na wniosek mieszkańców, ewentualnie osób oczekujących co do pewnych zmian 

w miejscowości Mysłów i Pińczyce, ale one wynikały z uwarunkowań formalnych 
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i organizacyjnych, które zgodziliśmy się wykonać jako samorząd Gminy i Miasta 
Koziegłowy, między innymi wykreślić projektowaną nieopacznie wiele lat wcześniej 

obwodnicę w miejscowości Koziegłówki i Mysłów; 

- w ramach dróg samorządowych będziemy składać jako Gmina i Miasto Koziegłowy 
co najmniej jeden wniosek, który jest przygotowywany , a możliwe że będzie składany 

również wniosek razem z powiatem myszkowskim. 

Ad. pkt 14 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk na wstępie odniosła się do 

podejmowanych w dniu dzisiejszym uchwał w sprawie zmian w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego. Uregulowano sprawy tego wymagające, może tylko 

współczuć osobom, które nie mogły się wybudować , a zabiegali o to od dwóch lat. Samorząd 

nie ma jednak na to wpływu, taka jest procedura , natomiast porównując ceny sprzed dwóch lat, 

to w tej chwili do każdej inwestycji należy dołożyć setki tysięcy złotych, by uregulowania 

z przeszłości sprostować. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 26 maja 2022 r. 

podejmowane działania to: 

- zwołanie wspólnego posiedzenia Komisji , 
- zwołania oraz przygotowanie bieżącej sesji i praca nad materiałami sesyjnymi. 

Do Rady GiM wpłynęły pisma: 

- prośba Komendanta Powiatowego Policji w Myszkowie o wsparcie finansowe w kwocie 

I O.OOO zł w zakupie pojazdu służbowego, co na dzisiejszej sesji uczyniono; 

- pismo OSP Siedlec Duży o udzielenie wsparcia finansowego w roku bieżącym w kwocie 

20.000 zł. na zakup i montaż dwóch bram garażowych . Na Komisji wspólnej 
dyskutowano nad wnioskiem , a pismo wpłynęło w dniu kiedy odbywała się Komisja. 

O przedstawienie pisma prosił też Przewodniczący Komisji Gospodarczej Pan Andrzej 

Szóstak. Odczytała więc treść tego pisma. Po przedstawieniu pisma nadmieniła, że myśli, 

iż na następną sesję Rady GiM Pan Burmistrz przygotuje odpowiednią uchwałę; 

- w nawiązaniu do posiedzenia Zarządu Gminnego OSP w Koziegłowach z dnia 9 maja br. 

Ochotnicza Straż Pożarna w Rzeniszowie złożyła potrzeby na środki finansowe 

zewnętrzne i prosi o pomoc w pozyskaniu środków na te zadania. Pani Przewodnicząca 

odczytała treść pisma. Podkreśliła, że w Gminie i Mieście Koziegłowy jest 20 jednostek 

ochotniczych straży pożarnych . Myśli, że Krajowy Plan Odbudowy w Polsce 

nie podołałby przedstawionym potrzebom, nie mówiąc już o naszym budżecie . 

Ad. pkt 15 

Radni nie składali pisemnych interpelacji. 
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Ad. pkt 16 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 

- Pani Przewodnicząca poinformowała, że zakładamy, iż w miesiącu lipcu br. nie będzie 
sesji Rady Gminy i Miasta. Gdyby jednak były jakieś ważne sprawy , wówczas będzie 
sesja nadzwyczajna. Jeżeli jednak nie będzie takiej potrzeby, to kolejna sesja będzie 

w miesiącu sierpniu br.; 

- Radny Pan Antoni Bielecki zapytał czy będzie dotrzymany termin październikowy 

zakończenia projektowania drogi ; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że Gmina i Miasto Koziegłowy wystąpiła do Marszałka 

Województwa Śląskiego o ewentualne wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia, 
abyśmy mogli zaprojektować odcinek drogi wojewódzkiej 789 - odcinek od skrzyżowania 
Woźnicka - Warszawska i jeżeli taka zgoda nastąpi firma jest przygotowana 
do projektowania. Termin zakończenia inwestycji na dzień dzisiejszy pod nazwą 

„Zaprojektuj „ nie jest zagrożony. Jedyna kwestia jaka jest obecnie w dyskusji , to brak 

uzgodnienia z zarządcą drogi wyższej kategorii w obrębie skrzyżowania. Wyraziliśmy taką 
wolę ,że Gmina i Miasto Koziegłowy przejęłaby na siebie ciężar zaprojektowania tegoż 
skrzyżowania , na pewno koszty inwestycji musiałyby być rozłożone w tymże 

przygotowywanym przez Zarząd Województwa Śląskiego porozumieniu. Co do 
projektowania jesteśmy przygotowani, ten zakres był objęty umową z wykonawcą i na 

pewno zdążymy ; 

- Radny Pan Wojciech Chrapek stwierdził, że dziś została podjęta bardzo ważna uchwała 
w sprawie zarządzania przystankami w ciągu dróg wojewódzkich na terenie naszej Gminy, 
więc prosił o jak najszybsze zawarcie tego porozumienia i zakup przystanków w pasie 

drogi wojewódzkiej 791 , najlepiej przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego 

w miejscowości Postęp, Nadwarcie i Lgota Górna; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił , że Gmina i Miasto Koziegłowy podpisała umowę z wykonawcą 
„Wybuduj i zamontuj przystanki " w ciągu drogi wojewódzkiej w miejscowości Lgota 

Górna i Postęp. Jedyna kwestia jest taka, że droga jest jeszcze w budowie i gwarancja 
nie została jeszcze przejęta przez wykonawcę do momentu odbioru. Natomiast trwają 
rozmowy z wykonawcą aby część montażu, do którego są wątpliwości, czy podtrzymanie 
po montażu gwarancji będzie przez wykonawcę podjęte . Zdecydowaliśmy się wystąpić 
z pismem, aby montażu dokonała firma budująca tą drogę. Nie mamy jeszcze odpowiedzi . 
Ma nadzieję ,że uchwała podjęta w dniu dzisiejszym usankcjonuje nasze stanowisko, ale 
w momencie kiedy będzie pozwolenie na użytkowanie. Natomiast jest kwestia kiedy ten 
odbiór techniczny drogi nastąpi i jeżeli nastąpi przed wrześniem, nie ma problemu . 

zajmiemy się tym tematem. Natomiast jeśli nie nastąpi przed wrześniem, to tak jak 
informował, zwróciliśmy się z pismem do Zarządu Dróg Wojewódzkich i do wykonawcy 
o wykonanie tego zadania we własnym zakresie i my pokryjemy koszty montażu; 

- Radny Pan Andrzej Szóstak zapytał czy Urząd GiM Koziegłowy wystosował pismo 
do Pana Marszałka Województwa Śląskiego w sprawie remontu drogi wojewódzkiej 789. 
Proponował, by po wakacjach spotkać się z Panem Marszałkiem i rozmawiać w sprawie 
remontu. Nadmienił, że Radna Pani Jadwiga Balińska zasygnalizowała ten problem Panu 

Premierowi na spotkaniu w Mzykach; 



- Pan Burmistrz wyjaśnił, że Gmina i Miasto Koziegłowy wcześniej dwukrotnie zwracała 

się do Marszałka i Zarządu Dróg Wojewódzkich odnośnie tej inwestycji, zwróciliśmy 

się również o naprawę deptaków między Lgotą Nadwarciem a cmentarzem w Lgocie 

Mokrzeszy. Pierwotna odpowiedź była na tak, natomiast kolejne odpowiedzi na nie . 

Niemniej jednak dwukrotne odpowiedzi Zarządu Województwa Śląskiego mówią o tym, 

że Województwo Śląskie nie przewiduje realizacji modernizacji drogi wojewódzkiej 789 

z wyjątkiem wyłączonego odcinka z projektowania, a mówimy o ulicy Świętokrzyskiej 
i Żareckiej w Koziegłowach; 

- Pan Andrzej Szóstak podkreślił, że należy osobiście rozmawiać na ten temat 

z Marszałkiem Województwa Śląskiego; 
- Pan Burmistrz wyjaśnił, że w szerokim gronie udało nam się raz odbyć rozmowę , wraz 

z Panią Moniką Skrobarczyk odnośnie wyboru wariantu obwodnicy, ma nadzieję że uda 

się również spotkać z Panem Marszałkiem w sprawie remontu drogi 789; 

- Pani Przewodnicząca Rady podkreśliła, że sądzi iż Pan Burmistrz umówi takie spotkanie 

z Panem Marszałkiem i z delegacją z samorządu w składzie Pan Andrzej Szóstak , Pani 

Jadwiga Bali11.ska i Pani Monika Skrobarczyk przedstawiciele samorządu pojadą do Pana 

Marszałka; 

- Radny Pan Damian Cesarz zapytał czy na spotkaniach dotyczących klastrów energii jest 

poruszana kwestia modernizacji naszych sieci energetycznych, bo Gmina inwestuje 

ogromne środki finansowe w odnawialne źródła energii, nasi mieszkańcy też inwestują 

w fotowoltaikę i przy tych pogodach jakie są obecnie, fotowoltaika nie jest 

wykorzystywana w maksymalny sposób; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że poruszony został bardzo ważny wątek, brak dostosowania 

istniejących sieci do odbioru zwiększonej ilości energii produkowanej przez odnawialne 

źródła energii, stąd propozycja aby w ramach klastrów energii tworzyć spółdzielnie 

energetyczne , które ewentualnie zarządzałyby energią dla swoich członków , ale 

wykorzystując energię jako produkowaną tu i teraz , nie magazynowaną i nie oddawaną 

do sieci. Jest taka możliwość i jedną z form jest właśnie ustawowa możliwość tworzenia 
spółdzielni energetycznych. To jest przyszłość może 5 do 1 O lat , do tego się nieuchronnie 

zbliżamy. Obecnie są prowadzone pilotażowe programy wsparcia dla pierwszych 

organizacji klastrowych. My w Subregionie Północnym Województwa Śląskiego jesteśmy 
liderem w tworzeniu pewnych dokumentów i mamy nadzieję, że jak tylko otworzy się 

jakiekolwiek okienko konkursowe na wsparcie, modernizację, ale i również budowy 

instalacji w ramach spółdzielni energetycznych, do tego przystąpimy. Na pewno będziemy 

zapraszać przedsiębiorców oraz podmioty gospodarcze, które w ciągu dnia wykorzystują 

bardzo dużą ilość energii do swojej działalności produkcyjnej . My możemy produkować 

i oddawać im w ramach tzw. spółdzielni; 

- Radny Pan Andrzej Szóstak poinformował, że wykonawca drogi 791 obiecał, że na 

odcinku od Postępu do ronda naprawi ścieżkę rowerową; 

- Radny Pan Wojciech Chrapek prosił Pana Burmistrza i Radnych o rozważenie możliwości 
złożenia przez samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy wniosku do budżetu samorządu 

województwa Śląskiego, na ręce Pana Marszałka o wprowadzenie przebudowy drogi 
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wojewódzkiej 789 do budżetu na rok przyszły . Być może Pan Marszałek zgodzi 

się zrealizować tą inwestycję. Jeżeli będzie nasz jeden wspólny wniosek i poprzemy 
go wszyscy , mamy większe szanse; 

- Pani Przewodnicząca Rady podkreśliła, że po wakacjach trzeba się spotkać w tej sprawie 
i jeżeli rzeczywiście nie na ten rok, to lobbować zadanie na rok przyszły . Jeżeli będziemy 

o to prosić i zabiegać, to być może Pan Marszałek przychyli się do wniosku; 

- Sołtys Wojsławic Pani Dagmara Radosz zaprosiła zebranych wraz z rodzinami na festyn. 

który odbędzie się w Wojsławicach w dniu 9 lipca br. o godz. 17,oo. 

Ad. pkt 17 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady trzydziestej ósmej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując radnym 

oraz zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesj i. 

Na tym obrady trzydziestej ósmej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

Protokół sporządziła: Ur~ ula Dyja. 
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